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PrivatPrivatPrivatPrivat     

Født: 1960 

Bor sammen med Sus, har hver vores voksne børn – fire i alt, og seks børnebørn. 

Vi er begge vilde med at rejse, opleve kultur og musik, og jeg er især vild med fodbold og golf. 

 

Jeg har været medlem af AGC siden august 2015. Fra første dag blev jeg forelsket i klubben.  

På banen trives jeg godt med mit hcp. 21. 

Uddannelse og ErfaringUddannelse og ErfaringUddannelse og ErfaringUddannelse og Erfaring     

• Master i HR    

• Diplomstudie i Ledelse    

• Diplomstudie i Personalejura og Organisation    

• Kontoruddannet 

    

• P.t. Personalechef i Halsnæs Kommune 

    

    

BestyrelseserfaringBestyrelseserfaringBestyrelseserfaringBestyrelseserfaring     

• Tidligere formand for Hundested Volleyball Klub    

• Tidligere formand for Hundested Idrætsklub    

• Tidligere formand for Foreningen af Offentlige HR Chefer    

• AGC’s bestyrelse siden 2018 – næstformand siden oktober 2021    

 

Nuværende ansvarsområder i  AGCNuværende ansvarsområder i  AGCNuværende ansvarsområder i  AGCNuværende ansvarsområder i  AGC        

• Næstformand – deltager bla. i regionsmøder og repræsentantskabsmøder    

• Formand for Aktivitetsudvalget    

• Kommunikation (bl.a. skiltning, hjemmeside, facebook, nyhedsbreve)    

• HR (bl.a. organisering, kontrakter)    

• TeeBox 

• Kongegolf 

FORMANDSKANDIDAT 

 



 

 

Det kan I forventeDet kan I forventeDet kan I forventeDet kan I forvente    

Min holdning til foreningslivet har altid været, at jeg vil give noget tilbage. 

I Asserbo Golf Club oplever jeg at der er mange som vil give noget til klubben. Det ses bl.a. i det 

store antal af frivillige, som hvert år lægger masser af frivillige timer. De er med til at give klubben 

puls, og er en stor del af det særlige DNA som er i AGC.  Et DNA som er med til at gøre AGC til 

Danmarks nok hyggeligste. 

Det er et DNA, som jeg ikke vil tage for givet, men som vi hver dag skal kæmpe for. 

 

Ambitioner: 

Er hygge ambitiøst? bliver jeg nogle gange spurgt. I min verden er der rigelig plads til både at 

være ambitiøse på klubbens vegne i forhold til udvikling i medlemstal, aktiviteter, økonomi og 

sportslige resultater og så have en golfklub hvor det er rart at komme, hvor medlemmer og 

gæster hilser på hinanden og tager pænt i mod. Et sted hvor tonen er varm og familiær. 

 

Bredde OG elite: 

Bredde og elite er heller ikke hinandens modsætninger, men forudsætninger. En stor bredde i 

klubben, med en sund og nødvendig tilgang af unge golfspillere, flere kvinder i golfen og 

fastholdelse af seniorer er for mig en vigtig forudsætning for at vi kan tilbyde gratis undervisning 

og være sportsligt ambitiøse på klubbens vegne. AGC er kendt for at klubbens førstehold ligger 

højt i divisionerne og leverer spillere til landshold og til turneringer i udlandet. Det vil jeg også 

prioritere i min tid som formand. 

 

Tydelig retning for klubben: 

I bestyrelsesarbejdet lægger jeg vægt på, at vi har en tydelig mission og vision, som vi følger. Vi 

skal turde følge målet, og samtidig være tilpasningsdygtige og turde prøve nye ting – det er jeg 

bevidst om er et dilemma i en klub med mange medlemmer, som har kommet i klubben et helt 

liv. 

 

AGC er en af de golfklubber som er stærkest til at kommunikere – en aktiv hjemmeside, flittige på 

de sociale medier, nyhedsbreve og opslag i vognporten og gården. Det syntes jeg vil skal holde 

fast i og udvikle endnu mere, for det bliver efterspurgt. Der kommer mange meninger og 

holdninger til udtryk på de sociale medier. De er alle velkomne, og jeg ser det som engagement 

og lyst til klubben, når meninger udveksles. 

 

De ansatte: 

AGC er ikke kun en forening, men også en virksomhed med flere ansatte. Vi er privilegerede med 

dygtige medarbejdere, som også skal opleve at vi både er ambitiøse og hyggelige. Dygtige og 

engagerede medarbejdere kommer medlemmerne til gode. Se bare på den seneste udvikling af 

banen. 

 

Lad os hjælpe hinanden: 

Før mig har der været mange dygtige formænd i AGC– og jeg har været lærling under en af de 

dygtigste – det er store sko at skulle udfylde.  

Jeg vil anstrenge mig og gøre mit bedste. Der vil være mange udfordringer i så stor og levende 

klub som AGC, men jeg tror på, at jeg i samarbejde og dialog med de mange engagerede 

medlemmer kan holde fast i den gode og sunde udvikling af AGC. 

    


